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RG.0012.16.2012 
 

Protokół Nr 16/12 
z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 24 września 2012 roku. 
 

 
Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1305 a zakończyła o 1410. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak, 
który powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( na 5 
Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w załączeniu do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak przedstawił proponowany porządek obrad. 
Z-ca Wójta Gminy Małgorzata Nowak poinformowała o zmianie w porządku obrad 
najbliższej sesji, polegającej na wycofaniu projektu uchwały Rady Gminy w sprawie  
poparcia obywatelskiego projektu ustawy o zmianie ustawy o dochodach jednostek 
samorządu terytorialnego i zastąpieniu go propozycją przyjęcia Deklaracji Rady 
Gminy w powyższej sprawie. 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
Porządek obrad Komisji przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
 
Ad.IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pt. 
„Fascynująca nauka w Radomyślu nad Sanem” współfinansowanego z 
Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki – Priorytet IX, Działanie 9.1 przedstawił  i omówił Dyrektor Zespołu Szkół 
w Radomyślu nad Sanem Marek Pater. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” - 
jednogłośnie. 
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Ad. IV/2.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Gminy Radomyśl nad 
Sanem przedłożyła Z-ca Wójta Gminy Małgorzata Nowak. 
Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 5 
głosów „za”. 
 
Ad. IV/3.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie podziału gminy Radomyśl nad Sanem na 
okręgi wyborcze, ustalenia ich granic  i numerów oraz liczby radnych wybieranych 
w każdym okręgu wyborczym przedstawiła i omówiła Urzędnik Wyborczy Agata 
Wydra.  
Po złożonych wyjaśnieniach w  głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany – 4 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 
 
Ad. IV/4.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 
nieodpłatnego przeniesienia własności działki na rzecz Skarbu Państwa – Agencji 
Nieruchomości Rolnych przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej 
Magdalena Grębowiec.  
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za”, 1 
głos „wstrzymujący”. 
 
Ad. IV/5.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy przedłożyła  Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej 
Magdalena Grębowiec.  
Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 5 
głosów „za”. 
 
Ad. IV/6.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę na terenie gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił Dyrektor 
Zakładu Gospodarki Komunalnej Lesław Pater. 
Dyrektor ZGK zaproponował pozostawienie stawki na dotychczasowym poziomie 
tj. 3,60 zł netto za 1 m3 wody. Dyrektor nadmienił, że cena ta pozwoli na utrzymanie 
marży zakładu na obecnym poziomie, a  uzyskane środki zostaną wykorzystane na 
bieżące remonty i naprawy sieci.  
Po złożeniu informacji  Komisja zaopiniowała pozytywnie zaproponowaną przez 
Dyrektora ZGK taryfę w głosowaniu – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 
 
Ad. IV/7.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie dopłat do ceny wody na terenie gminy 
Radomyśl nad Sanem przedstawił Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej 
Lesław Pater. 
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Radna Marzena Garbacz i radna Małgorzata Krawiec zgłosiły wspólny wniosek o 
przyjęcie dopłaty na dotychczasowym poziomie tj. 1,20 zł do 1m3 dostarczonej 
wody. 
W głosowaniu projekt uchwały wraz zaproponowaną dopłatą do 1m3 dostarczonej 
wody w wysokości 1,20 zł został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/8.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 5 
głosów „za”. 
 
Ad. IV/9.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2012 
przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 5 
głosów „za”. 
 
Ad. V.  
Radna Małgorzata Krawiec zapytała na jakim etapie jest sprawa dalszego 
funkcjonowania GSPZOZ na terenie gminy i czy ten temat zostanie rozpatrzony na 
najbliższej sesji Rady Gminy. 
Z-ca Wójta Gminy Małgorzata Nowak wyjaśniła, że sprawa służby zdrowia nie 
będzie przedmiotem obrad najbliższej sesji. Poinformowała, że odbyło się  spotkanie 
z lekarzami z ośrodków zdrowia z terenu gminy z Wójtem Gminy i jest wstępna 
propozycja przejęcia OZ przez lekarzy. Obecnie czekamy na decyzję lekarzy. 
Konieczna byłaby wówczas likwidacja GSPZOZ. Co do formy dalszego 
funkcjonowania służby zdrowia konieczna jest jednak rozwaga i rozeznanie 
możliwości dalszego działania. Rada Gminy ma rok czasu na podjęcie decyzji w 
formie uchwały o przekształceniu lub likwidacji GSPZOZ od momentu udzielenia 
poręczenia ostatniego kredytu, które miało miejsce 12.07.12r. na sesji Rady Gminy. 
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                              Jan Ziemniak  
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   
 
 
 


